

大新 ONE+信用卡「薦友」推薦計劃(「此推廣」)

- 1. 推廣期由 2017年9月1日至2017年12月31日止(包括首尾兩天)(「推廣期」)。
- 2. 此推廣之推薦人必須為大新銀行有限公司(「本行」)發出之大新 ONE+信用卡(「合資格信用卡」)之主卡客戶(「推薦人」)。
- 3. 推薦人及受薦人必須符合下列要求,推薦人方可於每個成功推薦(「成功推薦」,定義見下文)獲得 HK\$200 現金回贈(「推薦獎賞」):
 - i. 於推廣期內以合資格信用卡於 www.dahsing.com/card/one/mgm 登記本推廣。
 - ii. 成功登記後的24小時內,推薦人將以電郵方式收到屬於其合資格信用卡的專屬推 薦連結(「推薦連結」),推薦人須於推廣期內分享該推薦連結給親友(「受薦人」)。 如推薦人於24小時後仍未收到電郵,請重新登記。
 - iii. 受薦人必須於過往 12 個月內未曾持有及/或取消任何由本行發出之信用卡主卡或附屬卡,並須透過上述之推薦連結,於推廣期內成功遞交大新 ONE+信用卡全新主卡客戶之申請,並獲發新卡(「成功推薦」)。
- 4. 每個推薦人只須於推廣期內登記一次。
- 5. 推薦人於推廣期內的推薦獎賞並無上限。
- 6. 推薦獎賞將於推廣期後的2個月內存入推薦人已登記之合資格信用卡賬戶內,並顯示於其 月結單上。推薦獎賞只適用於扣減新簽賬項之用,不得轉戶、轉讓及提取現金。
- 7. 推薦人及受薦人須於整段推廣期至獲取推薦獎賞時仍然持有有效之大新 ONE+信用卡及擁有良好信用紀錄,否則本行保留撤銷有關推薦獎賞之權利而毋須另行通知。本行將保留推薦人是否符合獲享有關推薦獎賞之資格的最終決定權。
- 8. 推薦人及受薦人須為兩個獨立人士,不能為同一人。
- 9. 每位受薦人只可受薦於一位推薦人,如受薦人透過多於一個推薦連結申請大新 ONE+信用卡,最先提交並獲成功批核之申請(根據本行紀錄為準)之相應推薦人方可獲推薦獎賞。
- 10. 本行將不會負上推薦人於分享有關推廣資料上的任何責任。
- 11. 受薦人的信用卡批核乃保密程序,本行將不會透露任何資料予合資格推薦人。
- 12. 本文所載之條款及細則將成為規限使用本行信用卡的合約之一部份,並須按該合約詮釋。如本條款及細則與該合約有任何抵觸,將以本條款及細則為準。
- 13. 本行保留隨時更改本條款及細則或取消、更改或終止此推廣優惠的權利而毋須事先通知。如有任何爭議,本行擁有最終決定權。
- 14. 本條款及細則之中英文版本如有歧異,概以中文版本為準。

大新銀行有限公司

2017年9月

|大新銀行有限公司| Page 1 of 3



Dah Sing ONE+ Credit Card "Member Get Member" Program ("The Promotion")

- 1. Promotion period is from 1 September 2017 to 31 December 2017 (both dates inclusive) ("the Promotion Period").
- 2. The referrer of this promotion must be the Principle Card Cardholder of Dah Sing ONE+ Credit Card ("Eligible Credit Card") issued by Dah Sing Bank, Limited ("the Bank") ("Referrer").
- 3. When Referrer and Referee have fulfilled the following requirements, Referrer will be entitled to HK\$200 Cash Rebate for each Successful Referral ("Successful Referral", as defined below)("Referral Reward"):
 - i. Register this Promotion with the Eligible Credit Card through www.dahsing.com/card/one/mgm during the Promotion Period.
 - ii. After successful registration, Referrer will receive a unique referral application link through email ("Referral Link") within 24 hours and to share the Referral Link to others ("Referee") within the Promotion Period. Re-register if Referrer cannot receive the Referral Link after 24 hours.
 - iii. Referee must not hold/cancel any Principal or Supplementary Credit Card issued by the Bank in the past 12 months and submit application for brand new Principal Card Cardholder of the Dah Sing ONE+ Credit Card through the Referral Link as stated above within the Promotion Period and have the card issued ("Successful Referral").
- 4. Each Referrer only needs to register once during the Promotion Period.
- 5. The Referral Reward earned by the Eligible Referrer has no limit.
- 6. Referral Reward will be credited to the registered Eligible Credit Card account of the Referrer within 2 months after the Promotion Period and shown on his/ her statements. The Referral Reward is only applicable for settling payment of new transaction items, and cannot be transferred or redeemed for cash.
- 7. The Dah Sing ONE+ Credit Cards held by the Referrer and Referee should maintain as valid and in good credit standing during the entire Promotion Period and offer fulfilment period. Otherwise, the Bank will reserve the right to forfeit the Referral Reward without prior notice. The Bank shall have the sole discretion in determining the eligibility of the Referral Reward of the Referrer.
- 8. Referrer and Referee must be 2 discrete individuals, i.e. cannot be the same person.
- 9. Every Referee can only be referred by one Referrer, if a Referee applied for Dah Sing ONE+ Credit Card from more than one Referral Link, the corresponding Referrer of the first submission which is successfully approved (as determined in accordance with the Bank's records) is entitled to the Referral Reward.
- 10. The Bank will not take any responsibility on the sharing action of this Promotion taken by the Referrer.
- 11. Credit card issuance of the Referee is a confidential procedure; the Bank will not disclose any information to the Referrer.
- 12. The Terms and Conditions contained herein shall form part of the Agreement governing the use of the Dah Sing Credit Card and shall be construed accordingly. In case of any conflict between these Terms and Conditions and the Agreement, these Terms and Conditions shall prevail.

|大新銀行有限公司 | Page 2 of 3



- 13. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions or cancel the offer at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of the Bank.
- 14. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

Dah Sing Bank, Limited

September 2017

|大新銀行有限公司| Page 3 of 3